
Trafiknämnden 19 oktober 
Jonas Nilsson m.fl. (M) 

Trygghet vid Vanadisplan 

Vanadisrondellen är på många vis gränsen mellan å ena sidan den tunga ytterstadstrafiken vid 
Norrtull och E4:an, å andra sidan innerstadstrafiken och stadsmiljön i Birkastan. 

Bristen på trafikljus i Vanadisrondellen – särskilt i den norra delen av Sankt Eriksgatan, 
skapar otrygghet för de som går och cyklar vid Vanadisplan. Inte minst då många bilar 
periodvis passerar rondellen på väg in eller ut via Vanadisplan och helt enkelt ”tröttnar” på att 
släppa fram gående trots att dessa har företräde. Trafikljuset skulle innebära större ordning i 
trafiken och att fler gående och cyklister skulle kunna passera mer säkert i området. 

Med anledning av ovanstående fråga vill vi fråga trafikkontoret? 

• Håller trafikkontoret med om att ett trafikljus i Vanadisrondellen (norr ut på Sankt 
Eriksgatan) skulle förbättra trafiksäkerheten och underlätta för gående och cyklister 
som passerar Vanadisrondellen? 
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